

Quêtes - Merci

le 28 juin, 2020 – 2848.05 \$

Paroisse – Prélèvement - 45.00 \$

Cimetière – 400.00 \$

Grotte – 40.00 \$

Rénovations – 360.00 \$

Grand Chevalier

Jean Payette

370-6393



Député Grand Chevalier

Lucien Gosselin

Nouvelle Vidéo Mgr LeGatt: "Félicitations aux finissants 2020 ! Soyez remplis d'espoir!"

Le mois de juin est typiquement un temps de moments forts dans la vie de bien des gens, mais cela se fera de façon bien différente cette année ! Cela pourrait être un temps de déception, de tristesse, ou même de désespoir chez certains. Mais en son message pour cette semaine, Monseigneur LeGatt partage sur les moyens d'espérants, innovateurs, et vivifiants que plusieurs gens prennent en réponse à notre réalité actuelle: des gens, surtout des jeunes gens, qui tiennent à l'espoir de bien des façons magnifiques. Monseigneur prend ainsi un moment pour parler particulièrement aux finissants de 2020, ainsi qu'à ceux à qui la confirmation a été reportée à l'année prochaine. Nous devons saisir l'aujourd'hui, le maintenant, et le remplir de vie, de l'Amour de Dieu, et du désir de Dieu pour la justice, la gentillesse, la bonté. C'est ainsi que Dieu nous aidera à cheminer vers notre demain, peu importe ce que demain pourrait avoir à nous proposer! Pour voir la vidéo, cliquez ici, ou visitez la page d'accueil du site Web diocésain, www.archsaintboniface.ca ou encore la page

*Sanctuary Lamp / Lampe du Sanctuaire
Antonius & Chantal Janssen*

Nathanael: Important News

Due to the uncertainties caused by the COVID-19 pandemic, it was decided to postpone Nathanael by one year and to start in September 2021.

Programme Nathanaël: nouvelles importantes

En raison des incertitudes causées par la pandémie de la COVID-19, le début du Programme est reporté au mois de septembre 2021.

Archbishop LeGatt: "Congratulations 2020 Grads! Find Hope in Today!"

June is traditionally a time of significant life events, which will look quite different this year than usual! This could be a time of disappointment, sadness, or even despair for some. But in this week's message, Archbishop LeGatt shares about the hopeful, innovative, life-filled decisions people are making in response to our current reality: people, and in a special way young people, are holding onto hope in so many beautiful ways. He takes a moment to address, in a special way, those who are graduating this year, and also those whose confirmation has been postponed to next year. We must seize today, this day, and fill it with life, with God's love, with God's desire for justice, kindness, goodness. God will help us, then, walk through tomorrow, whatever tomorrow may hold! To view the video, or visit the diocesan Facebook page at: www.facebook.com/ArchSaintBoniface or visit the diocesan website homepage at: www.archsaintboniface.ca

Saint Malo Catholic Day Camps – CAMP DATES ARE BEING UPDATED - EXCITING NEWS!



If you are already registered, your camp week will NOT be changing. We have been seeing a need and a desire for 5 to 7 year old Day Camps. Our situation has changed and we are excited to announce that it is now possible for us to be able to meet this need. The week of July 13th to 17th will now be a Day Camp week for ages 5 to 7 year olds in both French and English. The French week will happen in Lorette at Notre-Dame-de-Lorette Parish and the English week will be in Winnipeg at Holy Redeemer Parish. This week of Day camps will no longer be offered for 8 to 13 year olds. For more info on how to register, visit our website: www.catholicway.net/summer-camps

Sanctuary Lamp / Lampe du Sanctuaire

Antonius & Chantal Janssen

Évangile selon saint Matthieu 11, 25-30

« (...) vous trouverez le repos pour votre âme. »

Qu'est-ce que le repos pour Dieu ? L'entend-il comme souvent nous concevons nos week-ends : un divertissement, une fuite ou simplement « ne rien faire » ? Lorsque la Bible parle du repos de Dieu elle le décrit comme un accomplissement et une bénédiction. Au septième jour, Dieu se « repose » de la création en bénissant l'œuvre accomplie. Le Christ en croix, avant d'entrer dans son « repos », s'écrit : « *Tout est accompli.* » Le repos n'est donc pas l'absence d'activité car Dieu est toujours actif, mais c'est lorsque l'activité atteint sa fin, dans le sens de but. Le repos de l'âme n'est pas de ne

« rien faire » mais de parvenir à sa plénitude. D'une certaine manière on constate le mouvement inverse que dans le monde physique : une fois que la flèche atteint la cible son « activité » cesse ; en revanche l'âme qui atteint sa cible en Dieu est plus que jamais active, et pourtant elle est en repos.

Dialogue avec le Christ

Je te bénis, Seigneur, pour la beauté de la vie avec toi ! Apprends-moi à me reposer en toi : que tu sois le but de ma vie et que je sache stopper le train-train quotidien

Camps Catholiques de Jour de Saint-Malo – CHANGEMENT DE DATE POUR LES CAMP DE JOUR

De bonnes nouvelles! Si vous êtes déjà inscrit, votre semaine de camp ne changera PAS. Nous avons constaté un besoin et un désir pour des camps de jour de 5 à 7 ans. Notre situation a changé et nous sommes ravis d'annoncer qu'il nous est désormais possible de répondre à ce besoin. La semaine du 13 au 17 juillet sera désormais une semaine de camp de jour pour les 5 à 7 ans en français et en anglais. La semaine en français aura lieu à Lorette à la paroisse Notre-Dame-de-Lorette et la semaine en anglais à Winnipeg à la paroisse Holy Redeemer. Cette semaine de camps de jour ne sera plus offerte aux enfants de 8 à 13 ans. Pour plus d'info sur l'inscription, visitez notre site Web: <https://www.catholicway.net/camps-ete>

Sunday Offering – Thank you

June 28, 2020 - \$ 2848.05

Parish Fundraiser - \$ 45.00

Cemetery - \$ 400.00

Grotto - \$ 40.00

Renovations - \$ 360.00

Stewardship – “For my yoke is easy, and my burden light.” (Matthew 11:30)

When we think of being good stewards, we may think that God is asking too much of us when He calls us to generously share our time, talent and treasure. However, we must remember that we are not “owners” of anything, we are merely “stewards” of the gifts God has given us. All He is asking is that we give back a small portion, in gratitude, of what He has already given to us.

Intendance – « Or mon joug est facile, et mon fardeau léger.» (Matthew 11:30)

Quand nous pensons à être de bons intendants, nous pouvons penser que Dieu nous demande trop quand Il nous appelle à partager généreusement de notre temps, de nos talents et de nos trésors. Cependant, nous devons nous rappeler que nous ne sommes pas « propriétaires » de quoi que ce soit; nous ne sommes que des « intendants » des dons que Dieu nous a donnés. Tout ce qu'il demande, c'est que nous redonnions une petite partie, en reconnaissance, de ce qu'il nous a déjà donné.

LITURGICAL MINISTRIES

July 5th at 11 a.m.

Lectors: Austin Catellier

Collection: Annette Buczko, Bill Borsboom, Volunteers

July 12th at 11 a.m.

Lectors: Austin Catellier

Collection: Annette Buczko, Bill Borsboom, Volunteers



COIN DU CURÉ / PASTOR'S CORNER

*14th Sunday in Ordinary Time
14e dimanche du temps ordinaire*

Gospel Reading - Matthew 11:25-30

Jesus prays in thanks to God, who has revealed himself to the lowly.

Today's reading from Matthew's Gospel comes after a discourse in which Jesus reproaches people who have witnessed his mighty deeds yet still lack belief. In this context, today's Gospel explains the reason for this unbelief and reveals what is necessary for faith. Today's Gospel also continues to enhance our understanding of discipleship as last week's Gospel did.

Jesus first prays in thanksgiving to God who has made himself known to Jesus' disciples. He praises God who has made himself known to the "little ones" and not to the wise and learned. A contrast is made here between the unbelieving Pharisees, who are wise and learned, and the faithful disciples, tax collectors, and sinners with whom Jesus keeps company.

The second part of this reading calls to our attention the unity between the Father and the Son. God has made himself known through Jesus, and in knowing Jesus, we come to know the Father. In Jesus' life and in his person, God reveals himself to us.

Family Connection

In today's Gospel, Jesus teaches an important lesson for families: from the youngest and simplest among us we can learn the most profound insights about God. Parents who are attentive to this reality can learn much from their children even as their children are learning from them. Families who create time and space for encounters with God will enrich the faith of all who share in family life.



Veuillez faire parvenir vos annonces par courriel à la Paroisse parsmalo@mymts.net, ou encore, les déposer par écrit au bureau de la Paroisse.
Merci!

Please send your announcements by email to parsmalo@mymts.net or drop them off in writing at the Parish Office. Thank you!

Please Note: our parish bulletin can be found at <https://parstmalo.weebly.com>

Lundi / Monday	Eucharistique - Adoration Eucharistic (au Chalet) 11h à 15h / 11 a.m. to 3 p.m.
Lundi / Monday	Chapelet et La Divine Miséricorde (au Chalet) 11h00
Jeudi / Thursday	Eucharistique - Adoration Eucharistic 20h00 à minuit / 8:00 p.m.–midnight
Vendredi / Friday	Eucharistique - Adoration Eucharistic 8h à 12h / 8 a.m. to Noon



Le dimanche 5 juillet, 2020

Sunday, July 5th, 2020

14th Sunday in Ordinary Time

14e dimanche du temps ordinaire

PAROISSE SAINT- MALO / BLESSED MARGARET CATHOLIC COMMUNITY

Heures de bureau/ Office hours:
9h à 3h mardi au jeudi / 9:00 a.m. to 3 p.m. Tuesday to Thursday

Curé / Pastor: Dominic La Fleur
Secrétaire / Secretary: Denise Leclerc
Aide pastorale / Pastoral Aid: Bénévole
Nettoyage / Housekeeping: Annette Buczko

Courriel/Email: parsmalo@mymts.net
Téléphone/Telephone: 204-347-5518
Facebook
Site Web/Website: www.parstmalo.weebly.com

Monday/lundi (July 06 juillet)	Adoration au chalet 11h à 15h	Pas de messe / No Mass Chapelet et La Divine Miséricorde au Chalet à 11h00
Tuesday/mardi (July 07 juillet)	Église à 16h30 Église à 16h00	Paul Gosselin / Friends and Family Chapelet et la divine Miséricorde
Wednesday/mercredi (July 08 juillet)	Chalet à 11h00	Clara Lambert / Friends and Family Chapelet au Chalet avant la messe de 11h00
Thursday/jeudi (July 09 juillet)	Church at 4:30 p.m. Church at 4:00 p.m. 20h / 8 p.m.	Dominique Roy / Friends and Family Rosary and Divine Mercy Chaplet Adoration - du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Friday/vendredi (July 10 juillet)	Chalet à 11h00 Église 8h à 12h / 8 a.m. to Noon	Simone Gosselin / Friends and Family Chapelet au Chalet avant la messe de 11h00 Adoration - du Saint Sacrement / Blessed Sacrament
Saturday/samedi (July 11 juillet)		Pas de messe / No Mass
Sunday/dimanche (July 12 juillet)	Église à 9h00 Church at 11:00 a.m.	Parishioners Claire Trudel

